
Referat FAU-møte 03.11.2022 

Sted Personalrommet Hebekk Skole 

Tid 18.30-20.00 

Tilstede Camilla Bløndal 
Gunhild Fivelstad 
Lars Gunnar Bjørnstad 
Elin Klokk Fløter 
Håkon Fotland 
Bjørnar Langen 
Margrethe Johansen 
Dagfinn Heggem 
Linn-Tove Frostmo Vindsnes 
Jorun Holme 
Fozia Mir 
Trude Olsen 
Ida Welde 
Elin Stava Eide 
Cato Hestnes 
Eirik Havenstrøm 
Lise Sørensen Voldsdal 
 
Andre: 
Ingunn Lind Bjørhei 

Forfall Wenche Holtet-Lid 
Lina Risnes 
Kristoffer Bale 
Rasha Kewaan 
Kanchana Kankes 
 

Sak 41.2022 Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Godkjent 

Sak 42.2022 Opprop 

Godkjent 



Sak 43.2022 Informasjon fra rektor  

Velkommen til nytt FAU. 

Utfordrende å skaffe kvalifisert personell ved fravær. Dersom noen kjenner noen er det fint om 

de tar kontakt. Elever har enda ikke blitt sendt hjem, men det er mulig dette kommer til å skje. 

Har ikke klart å gjennomføre leksehjelp som ønskelig. Ressursbank i NFK er nedlagt. Det kom 

inn forslag om å bruke studenter. 

Fint at Halloween ble arrangert på alle klasser og trinn. Viktig for alle elever å bli inkludert! 

IST – kommunikasjon hjem/skole, har barnesykdommer, men kommer til å bli bra. All info til 

foreldre skal gå via IST. Hvordan funkefungerer IST home for foresatte? Ønskelig at FAU 

kommer med tilbakemeldinger 

Samvær og trivselsregler skal revideres etter jul. 

Trafikk: Skolen har godt samarbeid med NAF. Kiss&Ride midl. disp. er utgått. Aksjon for å guide 

foreldre via Kiss&Ride var svært effektivt, færre brukte sørjordet. Ønsker jevnlige aksjoner. 

Refleksaksjon, mange barn deltok. Ønsker flere aksjoner kl. 08-0830, politiker Knut Oppegård 

ønsker å være med. 

10 nye elever i høst, ikke norsktalende, 3 flyktn. fra Ukraina, noen kun med mor. Hvordan kan vi 

som foreldre bidra til inkludering av disse barna? Skole/hjem/aktiviteter. Utfordringer med å 

komme seg til og fra mottaksklasser i NFK. Forslag om at skole samler litt informasjon og 

kontaktinfo som FAU-representanter kan formidle til klassene det gjelder, for å lettere å kunne 

inkludere og bidra. Rektor kartlegger elevene og kommer tilbake til FAU. 

25. nov. lystenning på skolen. Møtes på skoleplassen. Kan FAU stille med varm saft og 

pepperkaker? 

Grillhytten-Skolehagen har blitt veldig fint. System med en kasse per trinn neste år. Fredager i 

des. blir det hygge rundt grillhytte for både barn og foreldre. Mulig noe servering. Rektor 

kommer tilbake med informasjon om dette. 

Budsjett, handlingsplan og økonomi- stramt budsjett, skole skjermet fra sparetiltak. Hebekk 

Skole klarer ikke å holde budsjett, bakgrunn er behov for personell på enkeltelever. 

Renhold er krevende, klasserom vaskes 2. hver dag. Skolen skal sende avvik når renhold ikke 

er god nok. Mange lærere som ikke er helt fornøyd. 

Spørsmål til rektor om det blir flyttet elever fra Finstad til Hebekk Skole? Ski vest – ny ungd 

skole. Finstad skole skal bygges ut. Mulig enkelte klasser fra Finstad må flyttes til Hebekk skole 

midlertidig. Kanskje endring av skolegrensene kommer opp igjen som et alternativ?  



 

Sak 44.2022  Orientering fra trafikkgruppen 

Sak 45.2022 Ny inndeling i grupper 

Grillhytte/uteområde 

Delt.: Dagfinn Heggem, Margrethe Johansen, Lise Sørensen Voldsdal, Bjørnar Langen, 

Wenche  

Oppg.: knagger/kroker på vegg i grillhytte for å henge opp sekker etc., dugnader. 

 

Skole/hjem 

Delt.: Inspektør Linn, Cato Hestnes, Linn-Tove Frostmo Vindsnes, Camilla Bløndal 

Oppg.: Veileder, Flyktninger, dugnader. Jobbe med generell foreldreinformasjon og 

kommunikasjonsstruktur. Lenke til veileder i referat fra FAU?  

 

Styret 

Dagfinn Heggem, Trude Renate Olsen, Ida Welde, Elin Stava Eide 

 

Trafikkgruppe 

Delt.: Elin Stava Eide, Håkon Fotland, Erik Havenstrøm 

Oppg.:  Håkon og Erik ser på om det må søkes om forlengelse/bevaring av Kiss&Ride. 

 

Økonomi/aktiviteter 

Delt.: Ida Welde, Jorun Holme, Gunhild Fivelstad, Lars Gunnar Bjørnstad, Elin Klokk Fløter, 

Fozia Mir 

Oppg.: Lystenning 

Sak 46.2022 IST - erfaringer 

Tilbakemeldinger til Hebekk Skole fra forelder og FAU. Noe utydelig skille mellom IST og 

Showbie - tydeliggjøre hvilken plattform som velges til ulik informasjon. IST fungerer bra selv 

om det er forbedringspotensial. Kom mye rart fra lærere i starten, mulig dårlig opplæring av 

lærerne? Ikke alle klasser sender ut lekseplan på IST - IST bør brukes likt av alle klasser. 

Vanskelig å finne ut om informasjon som sendes inn via IST også går til SFO. Kan lærere lage 

trinn mapper for info? SFO aktiviteter – mulig å legge dette inn i IST? SFO sender fortsatt alt 

info på epost. Fraværsmelding må meldes før 08:00, før den stenges, det jobbes med å utvide 

dette kl. slettet. Kan filer legges ut i PDF? Funksjonsknapp ønskelig: merke alle mld som lest 

eller mulig å filtrere meldinger. Skal funksjon om å søke opp klassekontakter for å kontakte 

lærer brukes av foreldre? Bedre info fra skole om bruk av IST. Ønskelig med fremdriftsplan på 

forbedringer meldt til politiker.  



Sak 47.2022 Akebakken 

Elevrådet har sendt en henvendelse til kommunen vedrørende akebakken, og har blitt hørt. 

Akebakken er klippet. 

Sak 48.2022 Eventuelt 

● Skolefrukt 

Finstad skole tilbyr skolefrukt.no(tilsvarende skolelyst) som er foreldrefinansiert. Ønsker vi å 

inngå tilsvarende avtale for elever på Hebekk Skole? Det er ikke mulig å velge egen frukt hver 

dag, det er forhåndsbestemt fra skolefrukt hva som blir levert. Kommer sammen med 

skolemelk, blir ekstra administrasjon for skolen. Erfaringsmessig mye som går i søpla/svinn. 

Økes økonomisk klasseskille? Det ble vedtatt på FAU-møtet at Hebekk Skole per d.d ikke 

ønsker å inngå en slik avtale. 

 

 


